
Dr. Hrstić: Teško je gledati svakodnevno umiranje ljudi koji su se cijepljenjem mogli spasiti
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Iz pulske bolnice ponovo apeliraju na građane da se cijepe. - Iako je bolničko osoblje kroz

gotovo dvije godine otkad se pojavila bolest steklo značajna iskustva u liječenju, svakodnevno

umiranje je demotivirajuće. Teško je gledati umiranje osobe koja se cijepljenjem mogla spasiti ili

barem imati puno veću šansu da preboli koronu i izvuče se.

Prevencijom kroz cijepljenje postigli bi se puno bolji rezultati u liječenju i smanjila bi se teška

oboljenja ako već do njih mora doći, poručila je ravnateljica pulske Opće bolnice dr. Irena Hrstić

dodavši kako situacija nije nikako dobra.

"Nedovoljna procijepljenost dovela je do zabrinjavajućeg povećanja broja mrtvih u prosincu

prošle i prvom dijelu siječnja ove godine. To nije dobro", poručila je dr. Hrstić. (ZJ)
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